

100 FANTASTIC INSPIRING PORTRAITS
CREATED BY ARTIFICIAL INTELLIGENCE



#AIPORTRAITS #AIART
PORTRAITS

Artificial intelligence, this new inspiring tool for artists. We are at the dawn of a new era with the emergence of technologies offering to transform words into images.

You will find in this book a selection of **100 PORTR[AI]TS** made with the help of the *#Midjourney* tool, one of the major players on the A.I. market with *#DiscoDiffusion*, *#DALL-E* and *#StableDiffusion*. Each picture goes with a set of words used for its creation «PROMPT», giving you the possibility to reproduce them easily and quickly. You are then free to modify these «PROMPT» in order to generate your own pictures, the only limit will be your imagination.

This gallery of portraits is also a source of inspiration for all creative people (authors, cartoonists, illustrators, screenwriters, ...) looking for original characteristics leading to the elaboration and development of fictional characters «larger than life».

Enjoy.

L'intelligence artificielle, ce nouvel outil inspirant pour les artistes. Nous sommes à l'aube d'une nouvelle ère avec l'émergence de technologies proposant de transformer les mots en images.

Vous trouverez dans cet ouvrage une sélection de **100 PORTR[AI]TS** réalisés avec l'aide de l'outil *#Midjourney*, l'un des acteurs majeurs sur le marché de l'A.I. avec *#DiscoDiffusion*, *#DALL-E* et *#StableDiffusion*. Chaque image est accompagnée de la série de mots utilisés pour sa création «PROMPT», vous offrant ainsi la possibilité de les

reproduire aisément et rapidement. Libre à vous par la suite de modifier ces «PROMPT» afin de générer vos propres images dont la seule limite sera celle de votre imagination.

Cette galerie de portraits est également une source d'inspiration pour tous créatifs (auteurs, dessinateurs, illustrateurs, scénaristes, ...) en quête de caractéristiques originales menant à l'élaboration et au développement de personnages fictifs plus «vrais que nature».

Bon voyage.

Contents

[#1](#)

[#2](#)

[#3](#)

[#4](#)

[#5](#)

[#6](#)

[#7](#)

[#8](#)

[#9](#)

[#10](#)

[#11](#)

[#12](#)

[#13](#)

[#14](#)

[#15](#)

[#16](#)

[#17](#)

[#18](#)

[#19](#)

[#20](#)

[#21](#)

[#22](#)

[#23](#)

[#24](#)

#25

#26

#27

#28

#29

#30

#31

#32

#33

#34

#35

#36

#37

#38

#39

#40

#41

#42

#43

#44

#45

#46

#47

#48

#49

#50

#51

#52

#53

#54
#55
#56
#57
#58
#59
#60
#61
#62
#63
#64
#65
#66
#67
#68
#69
#70
#71
#72
#73
#74
#75
#76
#77
#78
#79
#80
#81
#82

#83
#84
#85
#86
#87
#88
#89
#90
#91
#92
#93
#94
#95
#96
#97
#98
#99
#100
#101
#102
#103
#104
#105
#106
#107
#108
#109





#1

STEAMPUNK STEAMPUNK STATUE STATUE KISSING, KISSING,
HALF HALF ROBOT ROBOT HALF HALF HUMAN, HUMAN,
CLOSE CLOSE UP, UP, CLOCKWORK CLOCKWORK DETAILS,
DETAILS, DECOMPOSITION, DECOMPOSITION, 33D D UNREAL
UNREAL ENGINE ENGINE RENDER RENDER





#2

ZOMBIE BATMAN, ROTTING EPIDERMIS, SYMMETRICAL,
REALISTIC, OCTANE RENDER, FULL-BODY





#3

PORTRAIT OF A PROBLEM





#4

STEAMPUNK STATUE PORTRAIT, HALF ROBOT HALF CYBER HUMAN, CLOSE UP, CLOCKWORK DETAILS, DECOMPOSITION, 3D UNREAL ENGINE RENDER





#5

DEMON SOUL , FULL BODY PORTRAIT, HYPER REALISTIC, ZBRUSH, EPIC PERSPECTIVE, OCTANE RENDERING, VOLUMETRIC LIGHT, CINEMATIC LIGHTING, CINEMATIC DETAIL, COMPOSITION , PHOTOREALISTIC, RENDERED WITH UNREAL ENGINE 5, 8K RENDERING, ART SCULPTING, BONES, ULTRA-DETAILED TECHNICAL PRECISION, THE THIRD RULE, DARK EPIC SCENES





#6

TAROT PORTRAIT OF CARL GUSTAVE JUNG, DYNAMIC,
YELLOW, PURPLE, BLUE, PALE TONE, DETAIL, UNREAL





#7

YOUNG CYBER PUNK GIRL IN LOVE WITH A STEAMPUNK
STATUE, HALF ROBOT HALF HUMAN, CLOCKWORK DETAILS,
DECOMPOSITION, 3D UNREAL ENGINE RENDER



